
Zpráva hlavního trenéra 

 

1. Trofeo Princessa Sofia/ Olympijská kvalifikace  

Viktor Teplý kvalifikoval ČR na Olympijské hry, velmi dobrým výsledkem potvrdil svoji 

sportovní kvalitu a právem patří na OH. Zajel velmi dobře takticky, byl výborně fyzicky a 

technicky připraven. 

Ondřej Teplý odjezdil výborný závod, bohužel jeho výsledek nestačil na kvalifikační místo 

na OH a zůstal těsně za branami kvalifikačního limitu. Ondra je vynikající závodník, ovšem 

ještě mu trochu schází finální zkušenosti. Závod velmi ovlivnili jachtaři z Ruské federace, 

kteří hrubě porušili pravidla fair play a Ondru výrazně poškodili. Vše řešila JURY, ale to 

nestačilo. 

Karel Lavický se proti loňské sezoně výrazně zlepšil, jeho příprava byla na vysoké úrovni, 

avšak ani Karlovi kvalifikace na OH nevyšla. Měl jeden špatný den a ten rozhodl, že Karel 

se zatím na OH nekvalifikuje. Je to škoda, protože tomu obětoval opravdu mnoho. 

Veronika Kozelská odjezdila výborný závod a již je kvalifikována na OH. Prokázala stabilitu 

ve výsledcích a oprávněnou nominaci na OH. Také Veronika byla výborně připravená, 

měla však několik smolných momentů. Přesto její umístění je velmi dobré. 

Chtěl bych poděkovat jmenovaným reprezentantům za odvedenou práci a příkladnou 

reprezentaci ČR a popřát jim hodně štěstí v dalších závodech. Zároveň bych rád 

poděkoval trenérům těchto závodníků – Romanovi Teplému, Jakubu Kozelskému a Janu 

Čutkovi za koučování svých svěřenců a velkou pomoc a příkladnou spolupráci. 

Závodníci Lavický a O. Teplý mají stále ještě šanci se na OH podívat, proto proběhly 

všechny akreditační systémy a nyní čekáme na vyjádření ostatních jachtařských asociací o 

případné neúčasti jejich sportovců na OH. 

Veronice a Viktorovi gratuluji k postupu na OH a Ondrovi a Karlovi držím palce, aby to 

ještě vyšlo. Popřípadě věřím, že Tokio 2020 je nemine. 

Děkuji Michael Maier 

 


